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Prvi na obisku
  1, 30.03.2022,   11.30RA SLOVENIJA PROGRAM A1,

No, nam pa se zdaj že mudi na obisk, kot običajno ob sredah ob tem času. Danes odhajamo na Ižansko cesto v Ljubljani, 
natančneje v pravo mestno oazo. Botanični vrt Univerze v Ljubljani se prav v tem letnem času prebuja, obiskovalcev na 
njegovih poteh pa bo vedno več. Ampak Botanični vrt niso le rastline, temveč ponuja še mnogo drugih dejavnosti in 
zanimivosti, ki jih danes odkrivata Lucija Fatur in David Lap. Lucija, pozdravljena, vremensko bi bilo morda včeraj v 
botaničnem vrtu bolj prijetno No ampak gotovo je tudi danes Botanični vrt vreden ogleda.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Tako je. Lep pozdrav. Ja, včeraj bi verjetno se branili žgočega sonca, danes smo se pa skrili v tropski rastlinjak. Z mano 
tukaj so raziskovalke iz Botaničnega vrta Maja Tomšič, Katja Malovrh in Janja Makše, prav lep pozdrav vsem trem. Kot 
rečeno torej skrile smo se v tropski rastlinjak, kaj vse je tukaj, precej toplo je in bi rekla vlažno tropsko?

  (Botanični vrt Ljubljana)MAJA TOMŠIČ

Tako je. Temperatura v našem tropskem rastlinjaku je približno 20 do 30  vlažnost pa je približno 80 procentna, tako °C,
da je res taka prijetna toplota. Drugače pa tropski rastlinjak je bil zgrajen za 200 obletnico Botaničnega vrta, torej letos 
nekako bo praznoval svojih 12 let. Je pa neka novost trenutno v našem tropskem rastlinjaku, in sicer letos smo pripravili 
table naših rastlin v tropskem rastlinjaku. Teh tabel je 40, opisujejo 20 različnih tropskih rastlin. Napisane so v bistvu v 
slovenščini in v angleščini in obiskovalci si lahko preberejo v bistvu opise naših tropskih rastlin, pogledajo kateri 
opraševalec rastlino oprašuje, kako jo uvrstimo v sistem, si pogledajo slike teh tropskih rastlin in si jih tudi seveda ne 
potem pogledajo v živo. Poleg tega smo pripravili tudi eno tako veliko začetno tablo, ki v bistvu vsebuje zemljevid, tako 
da se obiskovalci lažje orientirajo po tropskem rastlinjaku. Pa tudi opisano je v bistvu značilnosti našega tropskega 
rastlinjaka pa značilnosti tropskih gozdov in sloju tropskih gozdov, tako da se tudi kaj novega poleg tega o rastlinah 
naučijo še o tropskih pogojih.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Je kakšna rastlina, ki je še posebej nenavadna, če lahko tako rečem, prej ste mi pokazali ne vem banano?

  (Botanični vrt Ljubljana)MAJA TOMŠIČ

Ja imamo kar nekaj takih zanimivih rastlin, a ne ne. Recimo tudi table imamo za bananovce, vanilijo, drevesasta praprot, 
potem Palma ribjega repa, indijski mandeljevec, rokarija, prejle smo opazovali mimozo, ki je zanimiva za obiskovalce, ker 
se ob dražljaju skrije in ji zaradi tega rečemo sramežljiva mimoza tako da je veliko enih takih zanimivih rastlin, ki jih lahko 
v našem tropskem rastlinjaku vidimo.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Je težko, bi rekla, klimo ustvariti v tem tropskem rastlinjaku, da je ravno pravšnja za vse rastline, ki so tukaj?

  (Botanični vrt Ljubljana)MAJA TOMŠIČ

Ja, v bistvu na nek način mi samodejno uravnavamo temperaturo, ki smo rekli, da je približno 20 30°. Ta seveda tudi 
malo niha ne, tudi glede na letni čas, ampak je pa nekako konstantno uravnavana na tak način. Zdaj vlažnost se pa 
uravnava v bistvu s pomočjo nekih naprav, ki jih imamo zgoraj pri galeriji po katerih se obiskovalci sprehodijo in v bistvu 
ta naprava potem šprica in potem se pravi dodaja vlaga, hkrati pa tudi seveda rastline zalivamo.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Sicer pa, da se morda zdaj pomaknemo samo z govorom, s pogovorom ven, vsi ne ste verjetno že težko pričakovali tale 
dež, ki je danes napovedan?

  (Botanični vrt Ljubljana)MAJA TOMŠIČ

Tako je. Trenutno je bilo nekako 1 mesec suše. Tako da smo pričakovali dež res smo se ga veselili, da bodo naše 
rastline lahko uspevale sploh naprej. Tako da ja, smo nekako pričakovali in se ga veselimo, ker zdajle v bistvu je nekako 
napovedano deževno vreme nekaj časa, tako da bo to dobro vplivala na naše rastline.O
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  (novinarka)LUCIJA FATUR

To pomeni tudi, če lahko tako rečem, manj dela za vas, manj zalivanja?

  (Botanični vrt Ljubljana)MAJA TOMŠIČ

Ja, v bistvu na nek način to pomeni, ker drugače je treba tudi ročno zalivati, tako da v zunanjem delu je to tako ne, na 
primer v tropskem rastlinjaku in našem starem rastlinjaku, kjer imamo tudi rastline za prodajo in podobno pa potem še 
vedno ročno zalivamo, ker sta zaprta prostora.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Torej naziv Botaničnega vrta je Botanični vrt Univerze v Ljubljani. Kaj to pomeni, a to pomeni, da je tukaj tudi raziskovalni 
raziskovalni del univerze?

  (Botanični vrt Ljubljana)MAJA TOMŠIČ

Tako je. V bistvu mi spadamo pod Univerzo v Ljubljani pod Biotehniško fakulteto in tako kot samo ime pove, se pravi smo 
del univerze, del fakultete. Je pa seveda ne Botanični vrt z različnimi pomeni, eno izmed njih je izobraževanje. 
Izobražujemo na tak način, da recimo vodimo skupine po vrtu, predvsem šolske skupine. Potem eden izmed pomenov je 
seveda tudi raziskovalni del, tukaj imamo pa v bistvu zelo velik tak obširen del, s katerim se ukvarjamo, ena izmed njih je 
recimo raziskovalna zbirka, ki jo imamo. Pri njej je, v bistvu mislim v njej imamo različne rastline, predvsem na primer 
zvončke, ki jih potem tudi množimo in je v bistvu registriranih naših sort zvončkov 70, tako da v bistvu je to vse ena in ista 
vrsta, ampak 70 sort, ki smo jih v bistvu uspeli namnožiti, tako da je nekako ta sorta obstala pa tudi druge rastline imamo 
v raziskovalni zbirki, recimo ciklame, žafrane, telohe in tudi kaj drugega. Drugače pa poleg tega se ukvarjamo z različnimi 
projekti tudi, v bistvu dva taka ključna projekta, v katerih smo trenutno, sta Life Natura Viva, ki govori o biodiverziteti 
oziroma o biotski raznolikosti živih bitij in o tem, kako je to pomembno, a ne, za naravo in drugi tak večji projekt Life Seed 
Force, ki je v bistvu, kjer je vodilni partner projekta Italija, tako da je v bistvu več različnih držav združenih skupaj v ta 
projekt in mi smo tudi eni izmed njih in v okviru tega projekta, ki se je nedolgo nazaj v resnici začel, bomo tudi recimo 
kakšne ogrožene avtohtone rastlinske vrste naselili nazaj v naravo oziroma povečali populacijo takih rastlin, ki so 
ogrožene v naravi.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Sami ste že omenili 200 letnico Botaničnega vrta, No, zdaj si je še 12 nabralo vse od 1810 je Botanični vrt že na tem 
mestu, ampak verjetno takrat ni bil tako velik. Morda vprašanje, če veste katere so bile prve rastline tukaj, potem pa še 
katere so zadnje prišle?

  (Botanični vrt Ljubljana)MAJA TOMŠIČ

Tako je. Botanični vrt obstaja leta 1810, tako da letos v juniju bo praznoval svojo 212. Obletnico. Najstarejši del vrta je v 
bistvu tam, kjer imamo tudi kip Franca Hladnika. To je v bistvu ustanovitelj našega Botaničnega vrta in poleg tega kipa 
stoji tudi naša Marmontova lipa, ki je neka taka posebna rastlina in je bila posajena na dan odprtja Botaničnega vrta, s 
strani maršala Marmonta. V bližini je pa tudi rumeni dren, ki je v bistvu najstarejša rastlina v Botaničnem vrtu in tudi 
trenutno zelo lepo rumeno cveti, tako da tisti del je v bistvu najstarejši. Včasih je bil manjši, predvsem se je včasih 
uporabljalo čisto na začetku Botanični vrt za študente medicine in farmacije, ki so se na tak način učili o zdravilnih 
rastlinah in podobno, potem pa se je j seveda vrt počasi razširil, tako da se je kar spreminjalo skozi leta. Zdaj najnovejše 
rastline so mogoče ravno te, ki so v tropskem rastlinjaku. Pa mogoče sredozemske rastline, ki jih konstantno nekako 
dobivamo tudi ne vem recimo kot darilo kdaj dobimo kakšno rastlino, tako da ja, to se prav, to so neke take najnovejše 
rastline vrta.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Kako to, da je vrt pravzaprav obstal tukaj kjer je je ,so tako idealni pogoji tukaj na Ižanski cesti?

  (Botanični vrt Ljubljana)MAJA TOMŠIČ

Ja načeloma je tukaj kar v redu. Seveda si želimo tudi razširiti še na kakšno drugo območje oziroma trenutno delamo tudi 
na tem, da bi se zgradilo rastlinjak za sredozemske rastline, ker ga trenutno nimamo in moramo naše sredozemske 
rastline v bistvu od maja nekako do septembra jih imamo pri sebi pred tropskim rastlinjakom in pred Tivolskim 
rastlinjakom, drugače pa jih moramo načeloma preseliti v Koper in ta vožnja je neka taka tudi naporna za rastline bi lahko 
rekli, tko da v bistvu se bi želeli tudi razširiti, tako da ja.O
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  (novinarka)LUCIJA FATUR

Ki pa dobite rastline, gre morda tudi za kakšno izmenjavo z drugimi botaničnimi vrti?

  (Botanični vrt Ljubljana)MAJA TOMŠIČ

Tako je. Botanični vrtovi v bistvu medsebojno zelo sodelujejo, predvsem z izmenjavo semen. V bistvu si vsako letno 
izmenjamo sezname semen, zelo pomemben je ta naš seznam semen Index seminum, ki ga imamo že kar nekaj časa. 
Drugače pa na tak način potem drugi botanični vrtovi izberejo, katere rastline bi radi imeli in posadili, a ne in potem 
naročijo semena pri nas, za svojo rabo in mi naročimo semena, ki jih potrebujemo mi ne, kakšne rastline, ki nam 
primanjkujejo v vrtu in potem posadimo na tak način smo pa recimo tudi za tropski rastlinjak dobili kakšne rastline kot 
darilo od kakšnega drugega botaničnega vrta iz tujine.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Sicer pa botanični vrt razdeljen na enote, katere?

  (Botanični vrt Ljubljana)MAJA TOMŠIČ

Tako je Botanični vrt je razdeljen na različne enote. Eno je Arboretum, se pravi to že samo ime pove, da je v bistvu zbirka 
dreves. Potem imamo skalnjak, kjer so v bistvu rastline iz kakšnih gorskih predelov, imamo bajerček, imamo bazenčke 
izrastlinami, ki rastejo na barjanskih tleh, potem imamo Sredozemske rastline, ki smo že prej jih omenili. Imamo tudi 
čebelnjak, kjer si lahko obiskovalci tudi čebele pogledajo in so tudi neke table, o katerih v bistvu se lahko o čebelah tudi 
kaj novega tudi naučijo tam. Imamo raziskovalno zbirko, tropski rastlinjak, stari rastlinjak, tako no, je pa tudi v našem vrtu 
čajnica Primula, kamor se lahko obiskovalci pridejo tudi osvežiti.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Bi morda lahko priporočili obiskovalcem, na kakšen način naj si vrt ogledajo, ali je pravzaprav vseeno?

  (Botanični vrt Ljubljana)MAJA TOMŠIČ

V bistvu je vrt zanimiv v vseh letnih časih ne, tako pozimi na primer se lahko pridejo v naš tropski rastlinjak segreti ali pa 
si pogledajo kakšne lesnate vrste in našo zimsko pravljico. V jesenskem času je vrt zelo pisan in je tudi zanimivo recimo 
opazovati plodove, ki so na tleh. Pomladi in poleti je pa v največjem razcvetu, tako da v bistvu v vseh letnih časih je kaj 
zanimivega za obiskovalce.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Ste morda kakšno rastlino še posebej ponosni, kakšno izjemno redko morda?

  (Botanični vrt Ljubljana)MAJA TOMŠIČ

Ja, imamo kar nekaj redkih rastlin, rečemo jim endemiti. Eni izmed endemitov je recimo naš Flajšman rebrinec, ki je v 
bistvu rasel samo na ljubljanskem grajskem griču v naravi, potem se ga je pa tudi v Botaničnem vrtu začela gojiti in so 
potem vrtnarji lepo skrbeli za rastline, shranjevali semena in v naravi je v bistvu rastlina izumrla, približno okrog leta 1835, 
tako da v bistvu smo lahko pred nekaj leti nazaj rastlino s pomočjo tega, ker smo jo imeli mi v vrtu, posadili na ljubljanski 
grajski grič, kjer pa zdaj tudi uspeva, tako da to je ena taka lepa zgodba v ozadju naše rastline Flajšmanov rebrinec.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Zdaj pa smo pri semenski banki. Gospa Janja Makše, vi ste vodja. Semenska banka v botaničnem vrtu, kaj to pomeni?

  (Botanični vrt Ljubljana)JANJA MAKŠE

Od vseh rastlin, ki so v vrtu, nabiramo semena. Semena nabiramo tudi na naravnih rastiščih po Sloveniji, se pravi od 
slovenskega Primorja do praktično visokogorja. Rastline je treba seveda dobro poznati, da vemo točno da so prava to 
semena tiste vrste, jo označimo. Damo v papirnate vreče in potem to pozimi semena vse ročno očistimo. Ta semena 
shranjujemo v suhi semenski banki, kjer imamo zdaj približno 15 000 vzorčkov, se pravi enot teh semen, In pa v bistvu 
pred leti smo začeli tudi s trajno semensko banko. To pa zbiramo samo semena slovenskih avtohtonih rastlin in jih 
hranimo trajno zmrznjena na temperaturi -18 °C.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Zakaj to hranite, kaj boste s tem potem storili?O
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  (Botanični vrt Ljubljana)JANJA MAKŠE

Semena potrebujemo v bistvu za naše lastne potrebe. Vsako leto sejemo enoletnice, dvoletnice, za rastlinski sistem. 
Potem s semeni tudi dopolnjujemo našo kolekcijo rastlin, tudi na drugih enotah vrta. S semeni izmenjujemo semena z 
ostalimi botaničnimi vrtovi in pa seveda velik je ta naravovarstveni pomen, tako kot je že kolegica Maja omenila, v 
primeru če se z rastlino kaj zgodi v naravi, jo lahko potem iz teh semen vzgojimo in nasejemo na svoje rastišče nazaj.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Iz tega vzgojite tudi nove rastline kot je prej že tudi Maja omenila ne vem novo vrsto zvončkov?

  (Botanični vrt Ljubljana)JANJA MAKŠE

Tudi možno, če se kakšna rastlina križajo, v bistvu lahko se tudi kaj novega potem pokaže.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Se je to že zgodilo?

  (Botanični vrt Ljubljana)JANJA MAKŠE

Ja, mislim, da Ja.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Mislim, kiržate kdaj?

  (Botanični vrt Ljubljana)JANJA MAKŠE

Prav načrtno ne, ampak opazujemo te znake in potem lahko določimo kakšno zanimivo sorto.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Ampak to, ta semenska banka je pravzaprav bolj v raziskovalne namene?

  (Botanični vrt Ljubljana)JANJA MAKŠE

Ja in v namene hranjenja, se prav, v naravovarstvene namene zato. Zdaj izdajamo tudi brošuro, Indeks seminum. To je v 
bistvu seznam semen, ki, v katere uvrstimo tiste vrste semen, katerih imamo v dovolj veliki količini za izmenjavo s tujino 
in potem ostali botanični vrtovi naročajo naša semena.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

So verjetno tudi kakšna semena zelo dragocena, redka?

  (Botanični vrt Ljubljana)JANJA MAKŠE

V bistvu sploh semena endemitov, ogroženih, redkih rastlin, te imajo še posebno vrednost.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Je vaša taka skrb bi rekla, da bi kakšno rastlino izgubili, če lahko tako rečem, da pač izgine?

  (Botanični vrt Ljubljana)JANJA MAKŠE

Zelo se trudimo, da ravno s tem, ko so semena shranjena v semenski banki, da je ta genetski potencial, iz katerega lahko 
potem rastlino spet razmnožimo naprej. En Tak primer je bil Flajšmanov rebrinec, ki zdaj ponovno raste na Ljubljanskem 
gradu.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Toliko za začetek, s tem rebrincem se morda s prvega dela našega javljanja Botaničnega vrta poslavljamo.

VODITELJ

In dodajamo eno, ki prav sodi zraven, Zvončki in trobentice. Festival zvončkov Botaničnem vrtu je za letos sicer že mimo. 
Trobentice se pa gotovo še najde, ampak ne v tropskem rastlinjaku, kjer je naša ekipa. Lucija, izvoli.
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  (novinarka)LUCIJA FATUR

Lep pozdrav še enkrat iz tropskega rastlinjaka iz Botaničnega vrta. Raziskovalke Maja Tomšič, Katja Malovrh in Janja 
Makše so z mano tukaj na toplem. Nekaj o tropskem rastlinjaku smo že povedale, Andreja, ti omenjaš trobentice, so 
kakšne tukaj?

  (Botanični vrt Ljubljana)MAJA TOMŠIČ

Ja imamo tudi trobentice, ampak trobentice žal v tropskem rastlinjaku seveda ne uspevajo, uspevajo pa v drugih delih 
vrta, predvsem v skalnjaku in pa trenutno tudi po naših travnatih površinah v vrtu.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Katja Malovrh, prejle smo se pogovarjali tudi o tem, da en del majhen je pa tudi v Tivoliju, en rastlinjak ki tudi spada 
pravzaprav pod Botanični vrt?

  (Botanični vrt Ljubljana)KATJA MALOVRH

Tako, v bistvu v lasti Mola rastlinjak Tivoli je v bistvu v lasti mestne občine Ljubljana, ampak vrt pomaga pri oskrbi že kar 
nekaj let. Žal je trenutno rastlinjak zaprt zaradi sanacijskih del, vendar pričakujemo da se bo v bližnji prihodnosti ponovno 
odprl.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

No, mi se bomo pa zdajle posvetili za kakšno minuto opravkom, ki jih imate ta letni čas v botaničnem vrtu. Zdaj ko se je 
ura spremenila v poletni čas, je tudi odprtost ne dlje, do kdaj imate odprto, do kdaj lahko pridemo?

  (Botanični vrt Ljubljana)KATJA MALOVRH

Tam sedaj imamo odprto do 19. ure, naši rastlinjaki pa so odprti do 18. ure.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Kaj vse pa vas čaka zdaj aprila tukaj, kaj vse boste morali postoriti, je to morda tisti del leta, ko imate največ dela?

  (Botanični vrt Ljubljana)KATJA MALOVRH

Ja definitivno. Prične se mogoče že s pripravo v rastlinjakih. Potrebno je razno sejanje, potem ko v bistvu semena skalijo, 
te rastline tudi vzgajamo. Kasneje jih preselimo na zunanje grede, seveda preden se v bistvu rastline sploh posadi, je 
potrebno tudi določene površine preorati, preštihat, če lahko tako rečem. Potem potrebna so tudi kakšna obrezovanja, 
predvsem pozimi se nam velikokrat zgodi, da se nam mogoče uničijo tudi kakšne poti, tako je potrebno potem tudi 
obnoviti določene poti, da lahko seveda sprehajalci normalno uživajo v našem vrtu.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Menda lahko tudi posvojiš rastlino ne kot obiskovalec?

  (Botanični vrt Ljubljana)KATJA MALOVRH

Tako je. Naše rastlinese lahko tudi posvoji. To pravzaprav pomeni, da si izberete neko najljubšo rastlino, tista, ki vam je 
najbolj pri srcu, ji donirate neko simbolno vsoto, ki jo potem pač mi namenimo v bistvu za oskrbo te rastline. V znak 
hvaležnosti pa v bistvu tudi na našo spletno stran napišemo, da ste vi posvojitelj točno določene rastline.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

V aprilu pa se bodo dogajale tudi še druge dejavnosti tukaj v vrtu, v mislih imam delavnice in take stvari?

  (Botanični vrt Ljubljana)KATJA MALOVRH

Tako. Ajprej bi kar začela z malo bolj novim projektom, in sicer dan odprtih vrat. Letos sodelujemo z Biotehniško 
fakulteto, v bistvu s študenti magistrskega študija biološko izobraževanje, ki nam bodo v bistvu pomagali predstaviti 
posamezne enote vrta, tako kot je prej omenila kolegica. Tako da lepo vabljeni. Dan odprtih vrat je seveda odprt za vse. 
V okviru dneva odprtih vrat si boste lahko tudi po bliže ogledali semensko banko in pa seveda tudi naš tropski rastlinjak. 
Ker se bliža tudi velika noč, bomo v okviru tega pripravili delavnico butar, proti koncu meseca pa sledi dan zemlje, tako 
da bomo pripravili še en manjši ogled semenske banke, v znak kako mi v bistvu skrbimo za vrste in pa potem 23. 4., v 
soboto se pri nas odvija boljši sejem, tako da vabljeni tudi različni razstavljalci, ki bi se morda želeli tukaj predstaviti. Ne O
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gre samo za prodajo rastlin, gre tudi v bistvu za predstavljanje določenih panog v povezavi z rastlinami, tako da so v 
bistvu vabljeni tudi mogoče kakšni obrtniki širom po Ljubljani oziroma ne samo po Ljubljani, ampak tudi po Sloveniji.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Kdaj bo dan odprtih vrat?

  (Botanični vrt Ljubljana)KATJA MALOVRH

Dan odprtih vrat je 9. 4., boljši sejem pa 23. 4.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Sicer pa na vaši spletni strani vse lepo piše, tudi lepe fotografije so. Sicer pa druge dejavnosti, ki jih tudi ponujate recimo, 
so pa, ne vem. Lahko se mladoporočenci pridejo fotografirat, lahko kdo praznuje rojstni dan, kajne?

  (Botanični vrt Ljubljana)KATJA MALOVRH

Tako je. Zadnja leta pri nas zelo aktualno praznovanje rojstnih dni pa tudi izvedbe porok, predvsem veliko ljudi si sedaj 
želi svojo poroko, bi lahko rekla, preživeti v objemu narave, tako da imamo letos kar nekaj povpraševanja. Kar se pa tiče 
rojstnih dni, je sicer bolj namenjeno mlajšim otrokom, ampak v bistvu že z odzivom vidimo, kako tudi mlajše zanimajo 
rastline.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Morda še opozorilo za obiskovalce, vvendarle pa je to botanični vrt. Rastline je treba čuvat. Če pridemo s kužkom, mora 
biti privezan pobrat za njim pač kar naredi ne, ali ljudje to upoštevajo?

  (Botanični vrt Ljubljana)KATJA MALOVRH

Kar se tiče kužkov in iztrebkov, moramo reči, da so kar zelo dosledni, pridno pobirajo. Kužki so tudi pripeti, tako da so v 
bistvu kužki pri nas kar zaželjeni. Malo imamo sicer problemov s kolesarji, ampak drugače pa nekih hudih problemov ni.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

No, pa vendarle pa ni botanični vrt namenjen pikniku na dekci?

  (Botanični vrt Ljubljana)KATJA MALOVRH

Tako je ne. Prvotno je v bistvu nas botanični vrt izobraževalna ustanova ,seveda vabljeni vsi, ki se želite kaj naučiti, se 
malo izobraževat. Lahko sicer preživite tudi dan na dekci, morda na travniku ali na klopi, ampak žal kakšnih piknikov pa 
seveda tukaj ne moremo imeti, ker smo tudi v okrožju dreves, kar nekako niti ne bi šlo ne.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Zdaj prihajajo tisti dnevi ne, ko bo morda malce več obiska. Zadnji dve leti pravite, da je bilo nekoliko manj?

  (Botanični vrt Ljubljana)KATJA MALOVRH

Ja žal je zaradi korone potem tudi naš obisk malo upadel, upadlo je predvsem število ogledov šolskih skupin, vendar 
upamo, da bo letos nova sezona, ko epidemija ni več tako velika kot je bila ne, da se bo situacija malo bolj izboljšala.

  (novinarka)LUCIJA FATUR

Tako, bi rekla lep pozdrav iz Botaničnega vrta. Zahvala vsem trem sogovornicam: Maji Tomšič. Katji Malovrh in Janji 
Makše, za vse te zanimive stvari, ki smo jih izvedeli. Vabljeni v botanični vrt lahko samo še rečem. Zdaj naj kar malce 
dežuje, da si zemlja opomore. Potem pa, ko spet posije sonce, pa se vidimo. David lap in Lucija Fatur vse prav lepo 
pozdravljava vas vse.
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